



8D6N **ESCAPE TO BUSAN & BEYOND** *plus* **GLAMPING**

8天6晚 釜山及周边之旅
+ 豪华露营

KREBGS | Apr - Nov 2025



COUNTRY FOCUSED

Discover Busan's charm, explore nearby gems, and enjoy a luxurious glamping experience under the stars.

SINSEONDAE CLIFF



HIGHLIGHTS

GEOJE

- Geoje Windy Hill
- Sinseondae Cliff
- Haeguemgang Sea Cruise

TONGYEONG

- Shipbuilding Marine Cultural Center
- Tongyeong Cable Car
- Tongyeong Traditional Market

SACHEON

- Glamping Experience +BBQ

SANCHEONG

- Donguibogam Village
- Experience Herb Moxa Cautery
- Mureunggyo Suspension Bridge
- Suseonsa Temple

JINJU

- Jinjuseong Fortress
- Chokseongnu Pavilion

GIMHAE

- Nakdonggang Rail Bike
- Wine Tunnel
- Gaya Theme Park
- Traditional Hanbok costume
- Painter Show

BUSAN

- Nampodong Street
- Haeundae Blue Line Park Beach Train
- Cheongsapo Daritdol Skywalk
- Haedong Yonggungsa Temple
- Busan X the Sky
- CLUBD OASIS
- The Bay 101
- Gamcheon Cultural Village
- ARTE Museum
- Seomyeon Street



DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 6 Lunches, 5 Dinners

Specialties

- Grilled Fish Set
- Army Stew
- Camping BBQ
- Medicinal Herb & Mushroom Steamboat
- Pork and Rice Soup
- Flaming BBQ
- Ginseng Chicken Soup
- Tofu + Hot Stone Pot Rice
- Lobster Platter + Tteokbokki Ramen

4★ ACCOMMODATIONS

1N GEOJE Riveria Hotel

1N Glamping Tent

1N JINJU Golden Tulip Hotel

3N BUSAN Asti Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



GLAMPING TENT

8D6N Escape To Busan & Beyond + Glamping

01 SINGAPORE ▶ GIMHAE
Assemble at the airport for your flight to Gimhae Airport.

02 GIMHAE ▶ GEOJE
Lunch - Grilled Fish Set Menu, Dinner - Dakgalbi
Arrive at **Gimhae Airport**, where you'll be greeted and transfer to **Geoje** via Gadeok Undersea Tunnel. Explore **Geoje Windy Hill**, a serene spot with sweeping views of the surrounding coastline and lush landscapes, perfect for nature lovers. Next, head to **Sinseondae Cliff**, a breathtaking spot where the towering cliffs meet the sea, offering stunning vistas and a peaceful atmosphere. Finally, embark on the unforgettable **Haeguemgang Sea Cruise**, where you'll glide through crystal-clear waters and admire the majestic coastal cliffs and islands.

(In severe weather condition and cruise is not operating, cruise will be replaced with Gyeryongsan Mountain Monorail)

03 GEOJE ▶ TONGYEONG ▶ SACHEON
Breakfast-Hotel, Lunch-Army Stew, Dinner-Camping BBQ
Begin your day with a visit to the **Shipbuilding Marine Cultural Center** to explore Korea's rich maritime heritage through interactive exhibits. Next, take a scenic ride on the **Tongyeong Cable Car**, offering panoramic views of the coastline, islands, and crystal-clear waters below. Afterward, proceed to **Tongyeong Traditional Market**, where you can shop for fresh seafood, local delicacies etc. End your day with a luxurious **Glamping Experience** where you can relax in comfort while enjoying stunning views of the ocean and surrounding landscapes, or join activities such as clam digging is available.

04 SACHEON ▶ SANCHEONG ▶ JINJU
Breakfast-Glamping Breakfast, Lunch-Medicinal Herb & Mushroom Steamboat, Dinner-Andong Jjimdok
This morning, visit the tranquil **Suseonsa Temple**, offering serene mountain views. Next, visit **Sancheong Donguibogam**

Village where you can enjoy **Oriental Medicine Healing Experience - Herb Moxa Cautery** and head to **Mureunggyo Suspension Bridge**. Continue to the historic **Jinjuseong Fortress**, a symbol of Korean resilience with its past battles. Conclude your day at the elegant **Chokseongnu Pavilion**, perched above the Nam River, offering breathtaking views of the region.

05 JINJU ▶ GIMHAE ▶ BUSAN
Breakfast-Hotel, Lunch-Pork and Rice Soup
Start your day with a scenic ride on the **Nakdonggang Rail Bike** while enjoying the landscapes of the Nakdong River. Then, visit **Wine Tunnel**, a unique underground space where you can **sample local wine**. Next, explore **Gaya Theme Park** for the rich history and culture of the ancient Gaya Kingdom, follow by wearing the **Traditional Hanbok costume**. Experience the artistry and humor of **Painter Show**, infusing Gaya Kingdom history. Finally, stroll down **Nampodong Street**, a lively shopping and food district offering everything from fashion and souvenirs to delicious street food, completing your vibrant day of adventure and culture.

06 BUSAN
Breakfast-Hotel, Lunch-Ginseng Chicken Soup, Dinner-Flaming BBQ
After breakfast, hop on the **Haeundae Blue Line Park Beach Train**, offering stunning views of Haeundae Beach. Then, take a walk on the **Cheongsapo Daritdol Skywalk**, a glass walkway that provides panoramic sea and cliff views. Visit the serene **Haedong Yonggungsa Temple**, a unique seaside temple known for its spiritual ambiance and breathtaking ocean backdrop. Continue to **Busan X the Sky**, a modern observation deck with panoramic views of Busan's skyline. Relax at **CLUBD OASIS**, where modern sauna and hot springs offer a luxurious escape. Conclude your day at **The Bay 101**, a vibrant waterfront destination perfect for dining and admiring the sparkling Marina City lights at night.



07 BUSAN
Breakfast-Hotel, Lunch-Tofu Stew + Hotstone Pot Rice, Dinner-Lobster Plate with Tteokbokki Ramen Set
Kick off the day at a **Ginseng Showroom** to learn about Korea's famous health benefits, then visit a **Cosmetic Shop** to explore top skincare products. Discover the colorful streets of **Gamcheon Cultural Village**, enjoy interactive art at the **ARTE Museum**, and learn about traditional health practices at the **Korea Healthy Liver Centre**. End with shopping and street food at **Seomyeon Street**, a bustling hub of fashion and local delights.

08 GIMHAE ▶ SINGAPORE
Breakfast Box
Today, transfer to Gimhae International Airport for your flight back to Singapore.



Service Fee Guideline:
(Based on 8D6N)

• KRW90,000 per person

Notes:

- The company reserves the right to alter tour itineraries, sequence of itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions.
- During major festive events, accommodation may be relocated without prior notice.
- Minimum group size of 15 passengers required for confirmed departure. Tour leader assigned for groups of 20+ passengers.
- If the customer changes the itinerary, flight, or leaves the group midway, additional costs will apply.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- If there are any discrepancies between English and Chinese itineraries, the English itinerary shall prevail.
- All images shown are for illustration purposes only.

行程亮点

巨济

- 风之丘
- 神仙游园区
- 海金刚游览船

统营

- 船舶海洋文化中心
- 统营缆车
- 统营传统市场

沙川

- 豪华露营

山清

- 山清东医宝鉴村
- 体验草药艾灸
- 武陵桥
- 修禅寺

晋州

- 晋州城堡
- 矗石楼阁

金海

- 洛東江鐵路自行車
- 洛东江铁路公园红酒隧道
- 加耶主题公园
- 穿传统韩服
- 涂鸭秀

釜山

- 洛南浦洞街
- 海云台蓝线公园海滩列车
- 青沙浦踏石观景台
- 海东龙宫寺
- 釜山 X the Sky
- CLUBD OASIS 保养温泉
- The Bay 101
- 甘川文化村
- ARTE艺术博物馆
- 西面街购物

01 新加坡 ▶ 金海

在机场集合，准备搭乘夜间航班前往韩国金海机场。

02 金海 ▶ 巨济

午餐，晚餐

抵达后，与当地导游会面，前往通过加德海底隧道前往**巨济**。探索风景如画的风之丘，这里拥有广阔的海岸线和郁郁葱葱的自然景观，是大自然爱好者的理想之地。接下来，



前往**神仙游园区**，这里巍峨的悬崖与大海交汇，提供令人叹为观止的景色和宁静的氛围。最后，乘坐难忘的海金刚**游览船**巡游，在清澈的海水中航行，欣赏壮丽的海岸悬崖和岛屿景色。

03 巨济 ▶ 统营 ▶ 沙川

早餐，午餐，晚餐

今天早上，前往参观**船舶海洋文化中心**，探索韩国海洋遗产，通过互动展品了解航海历史。接着，乘坐**统营缆车**，享受沿海岸线、岛屿和清澈海水的全景。随后，前往**统营传统市场**，可以购买新鲜的海鲜和当地美食等。最后，体验奢华的**豪华露营**，在舒适的环境中放松，欣赏海洋和周围景观，或参与蛤蜊挖掘等活动。

04 沙川 ▶ 山清 ▶ 晋州

早餐，午餐，晚餐

早餐后，参观山清**东医宝鉴村**，在那里您可以体验东方医学疗法——**草药艾灸**，随后前往**武陵桥**。接着，前往静谧的**修禅寺**，欣赏山间美景。随后，游览具有象征意义的**晋州城堡**，这座历史遗迹以其雄伟的城墙和过去战斗的故事闻名。最后，前往优雅的**矗石楼阁**，这座楼阁坐落于南江之上，提供令人叹为观止的区域美景。

05 晋州 ▶ 金海 ▶ 釜山

早餐，午餐

以风景秀丽的**金海洛東江鐵路自行車**行开始您的一天，欣赏洛东江的美丽风光。然后，参观**洛东江铁路公园红酒隧道**，这是一处独特的地下空间，可以品尝当地红酒。接着，探索**加耶主题公园**，感受古代伽倻王国的丰富历史和文化，并体验**穿着传统韩服**的乐趣。随后，欣赏充满艺术与幽默的**《涂鸭秀》**，融入加耶王国的历史元素。最后，漫步于**南浦洞街**，这是一条充满活力的购物和美食街区，从时尚和纪念品到美味街头小吃，应有尽有，为您的一天画上充满文化与冒险色彩的完美句号。

8天6晚 釜山及周边之旅 + 豪华露营

06 釜山

早餐，午餐，晚餐

今日，乘坐**海云台蓝线公园海滩列车**，欣赏海云台海滩的壮丽景色。随后，漫步**青沙浦踏石观景台**，末端设有透明底平台，仿佛漫步海上。接着，参观宁静的**海东龙宫寺**，这座独特的海边寺庙以其灵性氛围和令人叹为观止的海洋背景而闻名。继续前往**釜山 X the Sky**，这是一座现代化观景台，可俯瞰釜山的全景天际线。之后，前往**CLUBD OASIS 保养温泉**，在舒缓的温泉中尽享奢华放松。最后，结束您的一天，前往**The Bay 101**，海云台冬栢岛入口的综合文化艺术空间，以夜景闻名，是拍摄美照的热门选择，深受游客喜爱。

07 釜山

早餐，午餐，晚餐

从参观**人參展览馆**开始一天的行程，了解韩国著名的健康益处。随后前往**化妆品店**，探索顶级护肤产品。接着，漫步于色彩斑斓的**甘川文化村**，沉浸于**ARTE 艺术博物馆**的数字艺术世界，体验震撼的视觉享受。在**韩国健康肝脏中心**了解传统健康疗法。最后，到繁华的**西面街购物**并品尝街头美食，感受时尚与当地风味的魅力。

08 釜山 ▶ 金海 ▶ 新加坡

早餐

今早，前往金海国际机场，搭乘回新加坡的航班

行程费用未包含：

服务费 (8天6晚为标准)

- 每人90,000韩圆

备注：

- 行程顺序可能受到不可预测的情况或恶劣天气的情况下，将会更改或以其它景点替代行程，以确保旅程的顺畅。如有异动，恕不另行通知。
- 在重大节庆活动期间，住宿可能会搬迁，恕不另行通知。
- 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。
- 如客户更改行程，航班或中途离团必须附加额外费用。
- 导游全程以中文解说，除非另有说明。
- 如中英文行程有差异，请以英文行程为准。
- 所有显示的图片仅用于说明目的地。